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 Zápis č. 42 
 z jednání Osadního výboru v Hájově dne 28. května 2018 

 
přítomní členové OV: Jurečka Radek, Kocourek Pavel, Sýkora Ondřej, Šrámek Jaroslav, Matula Břetislav, Vlček 

Martin, Kmeťková Ivana 

omluvení členové OV:     0 

Hosté :                       0 

   
 

Program:       

1. Zahájení zasedání a schválení programu 

2. Plán práce na 2. pololetí 2018 

3. Dotazy, připomínky, požadavky OV 

4. Kulturní a společenské záležitosti     

5. Usnesení    
 
 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 

 
Předseda OV p. Jurečka přivítal přítomné členy Osadního výboru, přítomné hosty a zahájil jednání OV. Požádal 

členy OV o schválení programu schůze dle předchozí pozvánky : 
 
Hlasování :  
Pro : Jurečka Radek, Kocourek Pavel, Sýkora Ondřej, Vlček Martin, Šrámek Jaroslav, Matula Břetislav, 

Kmeťková Ivana 
Proti :        0 
Zdržel se :    0  
 

Program schůze byl schválen 
 
 
2. Plán práce na 2. pololetí 2018 

 
Předseda OV představil plán práce na 2. polovinu roku 2018. 
  
Hlasování :  
Pro : Jurečka Radek, Kocourek Pavel, Sýkora Ondřej, Vlček Martin, Šrámek Jaroslav, Matula Břetislav, 

Kmeťková Ivana 
Proti :        0 
Zdržel se :    0  
 

Plán práce byl schválen 
 
 

 

 Dotazy, připomínky, požadavky OV 

 
Správce obecního domu pí. Kmeťková informovala o záměru instalace nového koberce do salónku. Osadní 

výbor pověřil pí. Kmeťkovou zjistit cenu za demontáž starého koberce a instalaci koberce nového. Poté bude určen další 
postup. 

Osadní výbor požaduje pravidelné sečení travního porostu v okolí obecního domu, pergoly, hospody a výletiště, 
v současné době jsou prostory značně zarostlé. 

Bylo provedeno kácení máje za pomocí hasičů, vše je uklizeno a v pořádku. 
Kontejner na posečenou trávu pro hasičskou dráhu byl umístěn na zpevněné ploše u dráhy, bude vyvážen 2x 

týdně. 
Pan Jurečka nově informoval, že chystaná rekonstrukce silnice přes obec číslo III/4806 od „dvora“ ke „státní 

křižovatce“, které se měla uskutečnit v průběhu letošního roku byla prozatím pozastavena. 
Byla provedena oprava cesty od transformátoru po p. Janáka na Černicích 
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3. Kulturní a společenské záležitosti  

 
Dne 3.5.2018 proběhla tradiční připomínka osvobození obce  

 
 
 
4. Usnesení  

 
Osadní výbor schváli plán práce na 2. pol. 2018 
Osadní výbor požaduje pravidelně sekat trávu okolo pergoly a obecního domu  
 
 
 
 
 
 

 
Zapsal: Pavel Kocourek 
 
Hájov   
 
31. května 2018                      
         Radek Jurečka 
  předseda osadního výboru      
 
 
 
 
 
 
 


